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Încheiat azi 28.12.2023 cu ocazia şedinţei extraordinare convocată de îndată a 

Consiliului Local al comunei Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica, d-

na viceprimar Pintea Cecilia. 

În urma apelului nominal făcut de d-l secretar general Pop Aurelian rezultă că este 

absent dl consilier Hollo Iosif. 

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, urmează ca preşedinte de 

şedinţă pentru luna decembrie d-l consilier  local Pop Cosmin. 

D-l preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea adoptarea caietelor de sarcini si ale contractelor 

pentru activităţile de tratare mecano-biologică, sortare şi depozitare a deşeurilor 

municipale din zonele 2, 3 şi 4 ale județului Maramureş 

2. Diverse; 

Dna primar solicită completarea ordinii de zi cu un proiect  de hotărâre privind 

încheierea unei convenții comune cu ACOR pentru toți muncitorii angajați. De asemenea 

solicită mărirea salariilor muncitorilor angajați prin ACOR la suma de 2500 de lei. Aceștia nu 

au primit anul acesta nici o majorare salarială. 

Ordinea de zi cu completarea de mai sus este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi. 

Dl secretar spune că s-au ținut până acum 2 ședințe cu Asociația pentru gestionarea 

intergată a deșeurilor Maramureș. 

Ni s-a spus că, în urma modificărilor legislative apărute, singurii care pot încheia 

contracte pentru UAT-urile membre ale Asociației sunt ei. De aceea trebuie aprobate caietele 

de sarcini și documentațiile de atribuire urmând ca de anul viitor să preia ei toată organizarea 

activității de colectare, tratare, transport și depozitare a deșeurilor. 

Ni s-a spus că tarifele nu vor crește față de cele practicate acum, singura modificare 

fiind ca urmare a creșterii prin lege a sumei/tonă care trebuie plătită pentru depozitare, dar asta 

nu mai ține de ei. 

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. 

Se trece la punctul următor – proiectul de hotărâre privind încheierea unei convenții 

cu ACOR pentru toți muncitorii, respectiv creșterea salariului propusă de dna primar. 

Cu unanimitate de voturi este aprobată și această hotărâre. 

Se trece la ultimul punct – diverse. 



Dl consilier local Prohaska întreabă dacă va putea merge buldoexcavatorul să curețe 

zăpada la Căminul cultural din Băiuț unde se va organiza Revelionul, pentru că va trebui să 

aprovizioneze și cu lemne. Întreabă dacă vor fi probleme pentru că lemnele le va duce de la el.  

Dna primar spune că se pot duce lemne, nu va fi nici o problemă. 

Dl consilier local Hollo spune că ar trebui să aibă un curs de fochist și cei care pun pe 

foc la centrala termică de la primărie, să nu apară probleme. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă. 
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